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Szanowny Panie Radny 

w odpowiedzi na interpelację w sprawie podwórza przyległego do budynku 
przy ulicy Babinej 1 informuję, że teren ten w większości stanowi nawierzchnię 
gruntową, z niewielką powierzchnią utwardzoną kamieniem polnym oraz innym 
materiałem. Aby wyrównać podwórze destruktem bitumicznym, niezbędne byłoby 
w pierwszej kolejności wykonanie profilowania istniejącego terenu wraz 
z nadaniem właściwych spadków poprzecznych i podłużnych, umożliwiających 
odprowadzenie wód opadowych do istniejącej kanalizacji deszczowej, 
a następnie wykonanie docelowej warstwy z destruktu bitumicznego. Ze względu 
na istniejące ukształtowanie terenu, wysokość usytuowanych urządzeń 
odwadniających, a także częściowe utwardzenie nawierzchni kamieniem polnym, 
wykonanie wnioskowanych prac przy obecnym stanie nie byłoby efektywne. 

Rozwiązaniem, które w sposób trwały zapewniłoby możliwość właściwego  
użytkowania omawianego terenu, w tym również odprowadzenie wód 
opadowych, byłoby utwardzenie terenu przy pomocy płyt betonowych lub 
z betonowej kostki brukowej. Wykonanie tych prac powinno być poprzedzone 
wykonaniem stosownej dokumentacji projektowej. Ze względu na zakres 
niezbędnych do wykonania prac, zadanie takie należy traktować jako inwestycję, 
co wiąże się z koniecznością zabezpieczenia odpowiednich środków w budżecie 
Miasta Kalisza. 

Aby poprawić odwodnienie podwórza, istniejące zamulone wpusty 
deszczowe zostaną oczyszczone. Sprawdzona zostanie także drożność 
przykanalików i istniejącego kanału deszczowego, co w pewnym stopniu poprawi 
stan nawierzchni oraz zwiększy komfort jej użytkowania. 
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